Conference Announcement – Call for Presentations and Registration Open
The Building Community Resilience: Innovation, Culture, and Governance in Place conference will take place from September 16-19, 2015 in Summerside, Prince Edward Island (www.pei2015.crrf.ca). The Building Community Resilience Conference will bring together community leaders, voluntary organizations, governments, businesses, and researchers to highlight people, organizations, and communities who are doing innovative things based on good governance, economic development, environmental considerations, and culture. These activities are critical to creating and sustaining healthy and resilient communities.
[bookmark: _GoBack]Conference organizers welcome submissions from community organizations, community leaders, nonprofit organizations, government, students, researchers, and businesses to share information on the topic of building resilient communities or regions. The conference will examine opportunities for sustainable living that are more likely to emerge from small and peripheral communities – rural, coastal or island. The deadline for the call for presentations and stories is April 15. Further details on the call for presentation can be found at www.pei2015.crrf.ca/call-for-ppt/. 
The conference will be co-hosted by the Canadian Rural Revitalization Foundation, Institute of Island Studies at the University of Prince Edward Island, and the North Atlantic Forum. Conference registration is now open – register before June 30, 2015 to take advantage of the early bird registration rate! 

Annonce de conférence – L’appel de présentations et les inscriptions sont ouverts 
Le Développement de la résilience communautaire : l’innovation, la culture et la gouvernance en place aura lieu du 16 au 19 septembre 2015 à Summerside en Île-du-Prince-Édouard (www.pei2015.crrf.ca). La conférence du Développement de la résilience communautaire va rassembler des dirigeants communautaires, des organismes bénévoles, des gouvernements, des entreprises, ainsi que des chercheurs qui souligneront des gens et des organismes. La conférence aura aussi des communautés qui font de l’innovation basé sur la bonne gouvernance, le développement économique, la considération environnementale et la culture. Ces activités sont essentielles pour créer et maintenir une communauté saine et solide. 
Les organisateurs de la conférence acceptent heureusement les soumissions venant des organismes communautaires, des organismes à but non lucratif, des gouvernements, des étudiants, des chercheurs, et des entreprises pour propager l’information qui a rapport au développement des communautés saines et solides. La conférence examinera les opportunités de subsistance durable qui sont plus probables à être des petites communautés rurales, côtière ou sur une île. La date limite pour l’appel de présentations et des histoires est le 15 avril. Pour plus de renseignements sur l’appel de présentations, veuillez-vous rendre au : www.pei2015.crrf.ca/call-for-ppt/.
La conférence va être co-présentée par la Fondation Canadienne pour la Revitalisation Rurale, « Institute of Island Studies » à l’Université de l’Île-du-Prince-Édouard, et le « North Atlantic Forum ». Les inscriptions pour la conférence est maintenant ouverte, inscrivez-vous avant le 30 juin 2015 pour profiter du tarif d’inscription hâtive!
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